

SAB

SAB Green Compost



SAB Green Compost is a compost produced from green waste materials; It is processed aerobically under high standards to produce quality product free of harmful diseases, seeds and insects.

It is best used when mixed with peat or clay or sand soils at the rate of 10-30%;

It can be used successfully for vegetables and palms and for all indoor plants, balcony plants and patio, except for acid loving plants.

SAB Green Compost provides ideal conditions for healthy, strong plants and plentiful of blossoms.

Declarations:

Organic matter:	Above 45% (dry weight)
Moisture:	40-60%
Ph value (CaCl ₂):	About 5 - 7
Salt content:	About 3.0g/L
C/N Ratio:	Less than 22
Nitrogen (N):	200-400 mg/L
Phosphate (P ₂ O ₅):	400-600 mg/L
Potassium(K ₂ O):	800-1200 mg/L
Content:	40 L
Country of Origin:	Germany
Produced for:	SAB SYKER AGRARBERATUNGS UND HANDELS GMBH D-28857 Syke Germany
Storage:	For optimum results use as early as possible. Keep away from direct sun

ساب غرين كومبوست

ساب غرين كومبوست هو سماد عضوي اساسه هو بقايا المخلفات الخضراء التي تتخمر في ظروف متطورة وعالية الجودة لإنتاج سماد خال من الأمراض العنصرية و من البذور و الحشرات.

لافضل نتيجة من المستحسن مزج ساب غرين كومبوست مع البيرموس او التربة الرملية او الطينية بمقدار 10-30%

يستخدم ساب غرين كومبوست كمحسن للتربة لمعظم انواع الشتول: النخل والشتول الخضراء والمزهرة الداخلية والخارجية، في الاواني وفي المكعبات الزراعية، باستثناء الشتول التي بحاجة الى حموضة منخفضة.

يوفر ساب غرين كومبوست الظروف المثالية لنمو النباتات بشكل صحي و يعمل على تقوية النباتات و تعزيز نتاجها.

اعلان:

للمشتال و الحدائق و الشتول الداخلية ذي الطلب الخفيف و المتوسط للمخصبات

المواد العضوية: اعلى من 45% (45%) في حال التربة الجافة

الحموضة: 5-7 تقريبا

نسبة الاملاح بالماء: 3 غرام لكل لتر تقريبا

نسبة C/N: اقل من 22

نسبة المخصبات الأساسية: النيتروجين: 200-400 مل غرام لكل لتر

الفوسفات: 400-600 مل غرام لكل لتر

البوتاسيوم: 800-1200 مل غرام لكل لتر

حجم العبوة: 40 لتر

بلد المنشأ: ألمانيا

التخزين: لافضل نتيجة من المستحسن استعمال المواد بالكررا و يحفظ في مكان بعيد عن اشعة الشمس المباشرة



SAB Syker Agrarberatungs- und Handels GmbH

Siebenhäuser 49 - D-28857 Syke - GERMANY

Tel.: + 49 - 42 42 / 20 72 - Fax: + 49 - 42 42 / 20 74

E-Mail: office@sab-germany.de - Homepage: www.sab-germany.de